

**SOLICITATION 1000158271 -** Provision of Atmospheric Dispersion and Air Quality Modeling Services for Input into Human Health Risk Assessments

### Question 3

As part of our approach to satisfying the technical requirements specified in the referenced RFSO, our firm will be recommending the acquisition and use of certain software and environmental IT solutions. This would be in addition to per diem based employee category services.

Currently the financial proposal format as defined in ANNEX B, does not lend itself to defining costs associated with non-per diem costs.

Is this even possible under the RFSO 1000158271 SOA? If so, please advise on how non-per diem costs should be accounted for in the financial format.

### **Question 4**

Can you provide an estimate of the date of likely contract award?

# Answer 3

The budget allocation for the tasks and deliverables contained in the Statement of Work incorporates the requirement for miscellaneous expenses such as the purchase of meteorological and/ or population data, but presumes that all Bidders already have in place any IT hardware or software requirements to carry out the work.

Non per diem costs can be included as "miscellaneous" expense. Please see the tables below. This will be included in Amendment #2 and posted on the buyandsell.

## TABLE "A3"

## **MISCELLANEOUS FEES**

Item	Description	Total Estimated Miscellaneous Expense Cost	Taxes If Applicable	Total Estimated Miscellaneous Expense Cost Taxes included
Year 1		\$	\$	\$
Year 2		\$	\$	\$
Option Year 1		\$	\$	\$
Option Year 2		\$	\$	\$
Total miscell	aneous cost including all option years			

## TABLE "B"

TOTAL SUM OF THE PER DIEM RATES FOR CATEGORIES 1,2 AND 3 X 75% FOR	\$
TABLES "A", "A1" AND "A2" (TAXES NOT INCLUDED)	
TOTAL SUM OF THE PER DIEM RATES FOR CATEGORIES 4 AND 5 X 25% FOR	\$
TABLES "A", "A1" AND "A2" (TAXES NOT INCLUDED)	
TOTAL SUM OF TABLE "A3" MISCELLANEOUS FEES (TAXES NOT INCLUDED)	
BIDDER TOTAL = TOTAL SUM OF CATEGORIES 1,2 and 3 at 75% plus TOTAL SUM OF	\$
CATEGORIES 4 and 5 at 25% FOR A FINAL TOTAL OF 100% FOR TABLES "A", "A1"	
AND "A2" PLUS TOTAL SUM OF TABLE "A3" MISCELLANEOUS FEES (TAXES NOT	
INCLUDED)	



## Answer 4

As per section 1.2 of the Statement of Work a Standing Offer Agreement is not a contract. It is an offer from a supplier to provide services on a prearranged pricing basis and under set terms and conditions for a specified period of time on an as-and-when required basis. A separate contract will be entered into each time a request is made against a Standing Offer Agreement. These separate contracts are known as Call-ups.

The awarding of any resulting Standing Offer Agreements is dependent upon the number of bids received as well as when all evaluations are completed. It is expected that the process should be completed by the end of October to Mid-November providing there are no unforeseen delays.



SOLICITATION 1000158271 - Prestation de services de modélisation de la dispersion atmosphérique et de la qualité de l'air en vue d'obtenir des données pour les évaluations des risques pour la santé humaine

#### Question 3

Dans le cadre de notre démarche afin de satisfaire aux exigences techniques spécifiées dans la demande d'offre à commande référencée ci-haut, notre cabinet recommandera l'acquisition et l'utilisation de certains logiciels et solutions informatiques environnementales. Ce serait en plus des tarifs journaliers en fonction des services de catégorie des employés.

Actuellement, le format de la proposition financière tel que défini dans l'appendice B ne se prête pas à la définition des coûts liés aux coûts autres que les tarifs journaliers.

Est-ce seulement possible dans le cadre de la demande d'offre à commande 1000158271? Si oui, est-ce possible de donner des conseils sur la façon dont les indemnités autres que les tarifs journaliers devraient être prises en compte dans le format financier.

### Question 4

Pouvez-vous donner une estimation de la date potentielle d'attribution du marché?

# Réponse 3

La répartition du budget pour les tâches et les réalisations contenues dans l'énoncé des travaux comprend l'obligation pour frais divers, tels que l'achat de données météorologiques et / ou de la population, mais suppose que tous les soumissionnaires ont déjà en place tout le matériel informatique ou logiciels requis pour effectuer le travail.

Les coûts autres que les tarifs journaliers peuvent être inclus dans la catégorie de frais «divers». S'il vous plaît voir les tableaux ci-dessous. Ces tableaux seront inclus dans la modification #2 qui sera affichée sur le site achatsetventes.

## **TABLEAU "A3"**

## **FRAIS DIVERS**

Point	Description	Total des frais divers	Taxes Si Applicable	Total des frais divers incluant les taxes
Année 1		\$	\$	\$
Année 2		\$	\$	\$
Année optionnelle 1		\$	\$	\$
Année optionnelle 2		\$	\$	\$
Somme total pannées option	our les frais divers incluant toute les nelles			



# **TABLEAU "B"**

SOMME TOTALE DES TARIFS JOURNALIERS POUR LES CATÉGORIES 1, 2 ET 3 X	\$
75% POUR LES TABLEAUX « A », « A1 » ET « A2 » (TAXES EN SUS)	
SOMME TOTALE DES TARIFS JOURNALIERS POUR LES CATÉGORIES 4 ET 5 X 25 %	\$
POUR LES TABLEAUX « A », « A1 » ET « A2 » (TAXES EN SUS)	
SOMME TOTAL POUR LE TABLEAU "A3" FRAIS DIVERS (TAXES EN SUS)	
SOUMISSIONNAIRE TOTAL – SOMME TOTALE DES CATÉGORIES 1, 2 et 3 à 75 % plus	\$
SOMME TOTALE DES CATÉGORIES 4 et 5 à 25 % POUR UN TOTAL FINAL DE 100 %	
POUR LES TABLEAUX « A », « A1 » ET « A2 » PLUS SOMME TOTAL POUR LE	
TABLEAU "A3" FRAIS DIVERS (TAXES EN SUS)	

# Réponse 4

Conformément à l'article 1.2 de l'énoncé des travaux, une convention d'offre à commandes n'est pas un contrat. C'est une offre de la part d'un fournisseur d'offrir des services au Ministère, au fur et à mesure de ses besoins, à un prix convenu d'avance et selon des modalités établies pour une période de temps précise. Un contrat distinct est conclu pour chaque demande subséquente à l'offre à commandes. Ces contrats distincts sont appelés commandes subséquentes.

L'attribution de toutes conventions d'offre à commandes dépend du nombre de soumissions reçues et de quand l'évaluation de celles-ci est complétée. Il est prévu que le processus devrait être achevé d'ici la fin Octobre à la mi-Novembre et ce, à condition qu'il n'y ait pas de retards imprévus.